



Developmental Disabilities Administration (DDA)
ការជូនដំណឹងអំពីការផុតកំណត់ចុះឈ្មោះអាយុបួន (4) ឆ្នាំ
Notification of Age Four (4) Enrollment Expiration

កាលបរិច្ឆេទ៖

ឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋាន

ឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានអ្នកតំណាង

យោង៖ ការជូនដំណឹងអំពីការផុតកំណត់ចុះឈ្មោះអាយុបួន (4) ឆ្នាំសម្រាប់ _____

កូនរបស់អ្នកបច្ចុប្បន្នបានចុះឈ្មោះជាមួយរដ្ឋបាលពិការភាពការលូតលាស់ (DDA)។ សិទ្ធិទទួលបានកូនរបស់អ្នកជាមួយ DDA ផុតកំណត់ នៅថ្ងៃកំណត់អាយុបួនឆ្នាំរបស់អ្នកនេះ។ សម្រាប់កូនរបស់អ្នកនៅតែទទួលបានសិទ្ធិសម្រាប់ DDA អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យឡើងវិញមុនពេលកូនរបស់អ្នក ឈានចូលអាយុបួនឆ្នាំ។ កូនរបស់អ្នកត្រូវតែបានកំណត់សិទ្ធិទទួលបានឡើងវិញក្រោម លក្ខខណ្ឌមួយក្នុងចំណោមខាងក្រោម៖ ការលូតលាស់យឺតយ៉ាវ (តំបន់យឺតយ៉ាវចំនួនបី ឬច្រើន) ពិការភាពបញ្ញា ពិការខួរក្បាល ជំងឺស្ករ អូទិហ្ស៊ីម ឬសរសៃប្រសាទមួយផ្សេងទៀត ឬ ជំងឺផ្សេងទៀតស្រដៀងនឹង ពិការភាពបញ្ញា។ យើងបានភ្ជាប់តារាងឯកសារដែលបានទាមទារដើម្បីឱ្យអ្នកដឹងថាព័ត៌មានអ្វីដែលត្រូវការដើម្បីធ្វើការកំណត់ឡើងវិញ។

តើខ្ញុំដាក់ពាក្យសុំឡើងវិញដោយរបៀបណា?

ទាក់ទងបុគ្គលិកទទួល និងសិទ្ធិទទួលយ៉ាងហោចណាស់ 90 ថ្ងៃមុនថ្ងៃកំណត់អាយុបួនឆ្នាំកូនរបស់អ្នកដើម្បីស្នើសុំកញ្ចប់ពាក្យសុំឡើងវិញ។ អ្នកអាចធ្វើវាជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬដោយទូរសព្ទទៅលេខដែលរាយខាងក្រោម។ កញ្ចប់ពាក្យសុំនឹងត្រូវផ្ញើទៅអ្នក។ អ្នកក៏អាចទទួលបាន ឯកសារពាក្យសុំតាមអនឡាញដោយចូលទៅ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>។

ចុះបើខ្ញុំមិនដាក់ពាក្យសុំឡើងវិញ?

ប្រសិនបើអ្នកមិនស្នើសុំកញ្ចប់ពាក្យសុំឡើងវិញ ឬប្រសិនបើអ្នកមិនប្រគល់ពាក្យសុំយ៉ាងហោចណាស់ 60 ថ្ងៃមុនថ្ងៃកំណត់កូនរបស់អ្នកទេ សិទ្ធិទទួលបានជាមួយ DDA នឹងផុតកំណត់នៅថ្ងៃកំណត់អាយុបួនឆ្នាំរបស់អ្នកនេះ។ ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកទទួលបានសេវាបង់ប្រាក់ជាមួយ DDA សេវានេះនឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃកំណត់អាយុបួនឆ្នាំរបស់អ្នកនេះ។

ការផុតកំណត់ការចុះឈ្មោះ DDA នឹងមិនប៉ះពាល់ការចូលរួមក្នុងកម្មវិធីអប់រំពិសេស ឬសិទ្ធិទទួល SSI ទេ។ ការផុតកំណត់ការចុះឈ្មោះ DDA នឹងមិនប៉ះពាល់សេវា DSHS ផ្សេងទៀតណាមួយដែលអ្នកអាចទទួល ដូចជា Medicaid, TANF ឬត្រាអាហារទេ។

សូមឆ្លើយតបឆាប់ៗតាមតែអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែយ៉ាងហោចណាស់ 90 ថ្ងៃមុនថ្ងៃកំណត់អាយុបួនឆ្នាំកូនរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើយើងមិនបានឮពីអ្នកទេ យើងនឹងសន្មតថាអ្នកមិនចង់បន្តការចុះឈ្មោះកូនរបស់អ្នកជាមួយ DDA ទេ។ ដោយគ្មានឯកសារត្រឹមត្រូវពីលក្ខខណ្ឌសិទ្ធិទទួលបាននោះអាយុ DDA ឆ្នាំរបស់សិទ្ធិទទួល DDA កូនរបស់អ្នក និងសេវា DDA នឹងផុតកំណត់នៅថ្ងៃកំណត់បួនឆ្នាំ (4th) របស់អ្នកនេះ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរ ឬចង់ស្នើសុំកញ្ចប់ សូមទាក់ទង

ឈ្មោះប្រធានធនធានសំណុំរឿង

លេខទូរសព្ទ

អាសយដ្ឋានអ៊ីមែល

ច្បាប់ចម្លងនៃច្បាប់រដ្ឋក្រុងសិទ្ធិទទួល (WAC 388-823) គឺអាចរកបានអំឡុងពេលស្នើ ឬតាមអនឡាញទៅ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

ចម្លងជូន៖ ឯកសារអតិថិជន

តារាងឯកសារដែលបានទាមទារ ទំព័រទី 1 នៃ 2

លក្ខខណ្ឌពិការភាព	អាយុ	រោគវិនិច្ឆ័យ	អ្នកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យ	កំណត់ត្រាផ្សេងទៀត
ការលូតលាស់ យឺតយ៉ាវ	ពីកំណើត (0) ដល់អាយុ 19 ឆ្នាំ	ការលូតលាស់យឺតយ៉ាវ	គ្រូពេទ្យមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យធម្មជាតិមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ចិត្តវិទូមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ចិត្តវិទូសាលាដែលបានបញ្ជាក់ គ្រូពេទ្យរោគភាសានិយាយ គ្រូពេទ្យសោតទស្សន គ្រូពេទ្យព្យាបាលវិជ្ជាជីវៈមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យ ព្យាបាលរាងកាយមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ARNP ឬ គិលានុបដ្ឋាកដែលបានចុះបញ្ជី គ្រូបម្រើ ដែលបាន បញ្ជាក់ បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចកម្រិតអនុបណ្ឌិត ឬអ្នកជំនាញ តម្រង់ទិស ឬចល័ត។	សម្រាប់អាយុពីកំណើតដល់ 3 ឆ្នាំ ការលូតលាស់យឺតយ៉ាវមួយ ឬសិទ្ធិសិទ្ធិទទួលបាន ESIT ។ សម្រាប់អាយុ 4 ដល់ 19 ឆ្នាំ។ ការលូតលាស់យឺតយ៉ាវ ឬច្រើនជាងនេះ ការយឺតយ៉ាវត្រូវតែ ក្នុងតំបន់បម្លាស់ទី ការប្រាស្រ័យទាក់ទង សម្របខ្លួន/ជួយខ្លួនឯង សង្គម/អារម្មណ៍ ឬជំនាញសិក្សា/ដោះស្រាយបញ្ហាវាស់វែង នៅពិន្ទុគម្លាតស្តង់ដារ 1.5 ឬច្រើនជាងនេះទាបក្រោមធម្ម ឬយឺតយ៉ាវដោយផ្អែកលើការវាយតម្លៃបច្ចុប្បន្នក្នុងពេល 18 ខែចុងក្រោយ។
ពិការភាពបញ្ញា	ពីកំណើត (0) ឡើង	ពិការភាពបញ្ញា ឬរោគវិនិច្ឆ័យសមមូល	ចិត្តវិទូមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ចិត្តវិទូសាលាវ៉ាស៊ីនតោនដែល បានបញ្ជាក់ ឬចិត្តវិទូផ្សេងទៀតដែលបានបញ្ជាក់ដោយ សមាគមជាតិនៃសាលាចិត្តវិទូ	អ្នកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យត្រូវតែបានចងក្រងឯកសារនៅក្នុងរបាយការណ៍ រោគវិនិច្ឆ័យ និងពិន្ទុគម្លាតស្តង់ដារសម្របខ្លួននៃគម្លាតស្តង់ដារច្រើន ជាងពីរទាបជាងមធ្យមដែលបានបញ្ចប់ក្នុងពេល 36 ខែ ចុងក្រោយ។
ពិការខ្លួនរក្សាល	ពីកំណើត (0) ឡើង	ពិការខ្លួនរក្សាល ឬ ខូចខាតខ្លួនរក្សាលស្រដៀងគ្នា ដែលបង្កពិការអវយវៈ ពេញលេញ ឬដោយភ្នែក	គ្រូពេទ្យមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យធម្មជាតិមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ឬជំនួយការគ្រូពេទ្យ ឬបុគ្គលិកជំនាញគិលានុបដ្ឋាកដែល បានចុះបញ្ជីកម្រិតខ្ពស់ (ARNP) ជាប់ទាក់ទងជាមួយ ការអនុវត្តសរសៃប្រសាទ។	ព័ត៌មានគាំទ្រតម្រូវការសម្រាប់ជំនួយរាងកាយដោយផ្ទាល់ប្រចាំថ្ងៃ ក្នុងតំបន់ខាងក្រោមពីរ ឬច្រើនជាងនេះ៖ ការប្រើបង្គន់ ការងូតទឹក ការបរិភោគ ការស្លៀកពាក់ ការបម្លាស់ទី ឬ ការប្រាស្រ័យទាក់ទង។
ជំងឺស្តួន	ពីកំណើត (0) ឡើង	ជំងឺស្តួន ឬជំងឺប្រកាច់	គ្រូពេទ្យសរសៃប្រសាទមានអាជ្ញាប័ណ្ណ	រោគវិនិច្ឆ័យផ្អែកលើប្រវត្តិវេជ្ជសាស្ត្រ និងការធ្វើតេស្តសរសៃ ប្រសាទពិការប្រកាច់ជាបន្តបន្ទាប់បើទោះជាមានអន្តរាគមន៍ ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រក៏ដោយ និងពិន្ទុគម្លាតស្តង់ដារសម្របខ្លួនគម្លាត ស្តង់ដារច្រើនជាងពីរទាបជាងមធ្យមក្នុងពេល 36 ខែចុងក្រោយ។

តារាងឯកសារដែលបានទាមទារ ទំព័រទី 1 នៃ 2

លក្ខខណ្ឌពិការភាព	អាយុ	រោគវិនិច្ឆ័យ	អ្នកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យ	កំណត់ត្រាផ្សេងទៀត
អូទិស្សីម	ពីកំណើត (0) ឡើង	ជំងឺវិសាលគមអូទិស្សីម ឬជំងឺអូទិស្តិកមុនថ្ងៃទី 1 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2022	គ្រូពេទ្យសរសៃប្រសាទ គ្រូពេទ្យរិកលចរិក ចិត្តវិទូ គ្រូពេទ្យកុមារផ្នែកអភិវឌ្ឍន៍ និងអាកប្បកិរិយាមាន អាជ្ញាប័ណ្ណ ឬមជ្ឈមណ្ឌលខ្ពស់ភាព ដូចបានចែងក្នុង WAC 182-531A-0200 គ្រូពេទ្យមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យធម្មជាតិជាប់ទាក់ទងជាមួយមជ្ឈមណ្ឌលអូទិស្សីម ឬអភិវឌ្ឍន៍។	រោគវិនិច្ឆ័យត្រូវតែបានចងក្រងក្នុងរបាយការណ៍រោគវិនិច្ឆ័យ នៅក្នុងរបាយការណ៍រោគវិនិច្ឆ័យ និងពិន្ទុតេស្តជំនាញសម្របខ្លួន នៃគម្លាតស្តង់ដារច្រើនជាងពីរទាបជាងមធ្យមដែលបានបញ្ចប់ក្នុង ពេល 36 ខែចុងក្រោយ។
សរសៃប្រសាទមួយ ផ្សេងទៀត ឬ ជំងឺផ្សេងទៀតស្រដៀង នឹងពិការភាពបញ្ញា	ពីកំណើត (0) ឡើង	ជំងឺសរសៃប្រសាទ ឬ ក្រមួសូមដែលស្គាល់ថាបង្ក ឱ្យមានឱនភាពបញ្ញា និង ជំនាញសម្របខ្លួន	គ្រូពេទ្យមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យធម្មជាតិមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ខាងហ្សេន ឬ ARNP ឬជំនួយការគ្រូពេទ្យជាប់ទាក់ទងនឹង គ្លីនិកធម្មជាតិ ឬមជ្ឈមណ្ឌលធ្វើតេស្តហ្សេន។	រោគវិនិច្ឆ័យដែលមានសិទ្ធិទទួល និង ពិន្ទុតេស្តជំនាញសម្រប ខ្លួននៃគម្លាតស្តង់ដារច្រើនជាងពីរទាបជាងមធ្យមដែលបានបញ្ចប់ ក្នុងពេល 36 ខែចុងក្រោយ។
<p>ចំណាំ៖ បែបបទនេះគឺជាការណែនាំទូទៅតែប៉ុណ្ណោះ ហើយ DDA អាចទាមទារព័ត៌មាន ឬការវាយតម្លៃបន្ថែម ។ ឯកសារនេះគឺជាជំហានទីមួយក្នុងការកំណត់សិទ្ធិទទួលបានសម្រាប់ការចុះឈ្មោះ។ ការចុះឈ្មោះ DDA ត្រូវបានកំណត់ក្នុងមួយ WAC ជំពូក 388-823។</p>				